
Agent Fazio: Nie wiem czy kluby rozmawiały o wykupie

News - ASRoma.pl

Federico Fazio jest bez wątpienia jednym z najlepszych transferów tego

sezonu nie tylko w Romie, ale w całej Serie A. Argentyńczyk został

sprowadzony za małe pieniądze i stał się liderem defensywy zespołu. Z

jego agentem rozmawiał portal laroma24.it.

Salva Sanchez, Roma rozmawiała już z Tottenhamem o wykupie Federico

Fazio?

- Nie, nie wiem czy kluby rozmawiały już o tej możliwości.

Fazio udowadnia, mecz po meczu, że jest bardzo ważnym graczem dla

Giallorossich.

- Tak, to prawda, Federico udowadnia mecz po meczu że jest bardzo ważnym

graczem dla Romy.

W tej chwili jednak potwierdzasz, że nie było kontaktów między wami i

klubami, aby rozmawiać o wykupie gracza?

- Nie, przynajmniej ze mną. To kluby muszą zdecydować. Teraz nie jest moment na

rozmawianie o tych sprawach, będzie na to czas.

Spalletti jest zadowolony z występów gracza.

- Bardzo, musi kontynuować taką grę. Federico jest bardzo szczęśliwy w Romie, ale

nie rozmawialiśmy o niczym innym, musi być skoncentrowany na najbliższych

meczach. 

Myślisz, że będą problemy dla Romy, aby wykupić gracza? Czy też obydwa

kluby znajdą z łatwością porozumienie?

- Nie wiem, Roma ma prawo do wykupu i skorzysta z niego, jeśli zechce.

Masz oferty dla Fazio?

- Nie, nie. Teraz koncentrujemy się na najbliższych miesiącach w Rzymie. Musi być

spokojny i skoncentrowany na swoim klubie.
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